Itinerary

＊9/10(五)

	6:30pm ~ 9:00pm
	Welcome Party at Kaohsiung Splendor Hotel- 43F Jade Ballroom

(歡迎酒會-高雄金典酒店43樓翠玉廳)


＊9/11(六) 
	7:00 am
	Breakfast in hotel  

	8:00am
	Registration at－42F Meeting Center (42樓會議中心)

	8:30am ~ 12:00am
	Symposium－42F, Meeting Center (42樓會議中心)

	12:30pm
	Pick-up at the lobby of Splendor Hotel in the lobby for Kenting tour (please be strictly on time)(高雄金典酒店大廳集合出發前往墾丁)

	4:00pm
	Check-in at Kenting Caesar Hotel (墾丁凱撒大飯店)

	6:00pm ~ 9:00pm
	Dinner at LIYUEH(晚宴里約廳於舉行)

	9:00pm
	You must not miss the night life in Kenting! Besides tasting the tropical cuisine and local food, there is a lot to enjoy in the night life of Kenting. The diversity and popularity in Kenting includes the beautiful night view and its unique tropical atmosphere, which enriches the night life in Kenting, which is definitely same fun as in metropolitan city. After a hot day here, let us visit the pubs in Kenting Street, free our souls and spirits, and wander in the night life in Kenting!

夜晚的墾丁，除了晚上逛逛墾丁大街品嘗南洋料理，或是道地小吃外，墾丁的夜晚還有BBQ烤肉選擇喔大家必去之地外， 還有許多地方可以好好欣賞墾丁最美的夜景，大家可以來體驗墾丁豐富多樣且迷人的夜生活吧！墾丁的夜生活是不下於都市的，更由於它獨有的熱帶風情，讓墾丁的夜生活更多采多姿，在炎熱的一天後，讓我們一起探訪墾丁街上的PUB，一同釋放緊繃的靈魂吧！


＊9/12(日)
	7:30 am
	Morning call.  Make yourself own way for breakfast at Hotel restaurant.
After breakfast, you can enjoy hotel facilities e.g. Open-Air Spa, Scenic Swimming Pool, Spa Complex, Recreation Center etc…
(晨喚,自行前往餐廳用早餐,餐後可自行享受飯店的各項設施)

	8:50am ~ 9:10am
	Hotel check-out.(辦理退房)

	9:30am ~ 11:50am
	Kenting National Park ecologically reserved area environmental briefing- one of the 8 scenaries of LongKen ecologically reserved area- Eluanbi light house 

(墾丁國家公園管理處生態保護區環境教育簡報~龍坑生態區保護區臺灣八景之一鵝鑾鼻)

	12:05pm ~ 1:30pm
	Lunch at restaurant 

	2:00pm
	HengChuan Old fort- CheChen Temple(恆春古城~車城土地公廟)

	4:00pm
	Return to Kaohsiung(返回高雄)

	6:30pm ~ 8:00pm
	Dinner at restaurant. CRABS House (蟳之屋)

	9:00pm~10:42pm
	1. Transfer to Taipei Station for train No. 1176 departure time is 9:06, and we will arrive Taipei at10:42. 
(前往左營高鐵站搭乘9:06 / No.1176返回台北,預計10:42抵達台北)

2. Stay in Kaohsiung and enjoy Kaohsiung night trip (夜遊高雄愛河及夜市) 


P.S：Above itinerary subject to changed according to the traffic and weather conditions. 

~Have a nice trip~

